
Papirniški trg v večni temi
Prebivalci krajevne skupnosti Vevče-Zg. Kašelj smo z marsičem

nezadovoljni. Naj navedem tokrat samo Papirniški trg, ki povezuje
pešpot vzdolž stanovanjskih blokov in mimo vzgojnovarstvene usta-
nove Vevče. To pomanjkljivost čutimo slanovalci že od same začet-
ne faze zidave stanovanjskih blokov. Na ta problem smo že čestokrat
opozorili, saj je ogrožena varnost ljudi ob prihodu do stanovanj in
tudi v W O Vevče. Na sproženo pobudo o razsvetljavi pešpoti bomo
dosegli tudi obljube od pristojnih v KS, vendar kaj več od tega ni bilo
storjenega.

Zaro jc žalostno dejstvo, da morajo
starši otrok, ki so v varstvu v VVO
Vcvče, voziti oziroma voditi pa tudi
nositi majhnc otrokc po poti, ki jc
brez javnc razsvctljavc. Tako starši
uporabljajo ročnc svctilkc, šc prcdv-
sem scdaj, ko so dncvi kratki, noči pa
dolgc.

Krajani vodijo otrokc v VVO Vcvčc
v zgodnjih jutranjih urah, saj potcm
hitijo na dclo v samo tovarno Papirni-
ca Vevčc in drugam, tudi takih je
nekaj, ki sc odpravljajo na delo v samo
srcdišče mcsia Ljubljana.

Navedcni problem ni od včeraj,
tcmveč sc to vlcčc žc dolgo vrsto Ict,
zato je tembolj pcrcčc vprašanjc, koli-
ko časa bo še tako? Opozorila in pobu-
de krajanov so, kot kažc, zaman.

Predstavljajtc si, kako se počutijo
v zgodnjih iutranjih urah slarši, ko sc
prebijajo po nerazsvctljeni, zasnežcni,
Iedeni in mokri asfaltni poti mimo
stanovanjskih blokov. Skoraj nera-
zumljivo je tudi to, da ob nckatcrih ne
toliko prometnih ulicah gorijo svctila
javncga prometa, kjer pa razsvetljava
ni tako potrebna, saj je gibanje pešcev
neprimerljivo s tistim na Papirniškcm
trgu.

Vcrjetno bo ta moja ugotoviiev do-
bila potrditev od vseh tistih, ki jih iz
dneva v dan srečujem in skupaj godr-
njamo, kaj vse bi še moralo biti. Ob
tem pa nc mislim stmo na krajcvno
skupnost Vevčc, tcmvcč smo krajani
pripravljeni tudi pomagati. Moram ob
tem povedati tudi to, da smo stanoval-
ci v trm kraju marsikaj prispevali sa-
mi, pa čeprav naloge niso bilc v naši
pristojnosu. To povem z.au>i da nc bi
izzvcnelo tako, kot sc ponavadi rado
zgodi, da krajani ne prispcvamo do-

_yolj za počutje in rešitcv problcmov
Ram, kjer bivarao.

Ko želim pojasnjevati problematiko
pomanjkljive razsvetljavc, žclim po-
udarih potrcbo po varncm in nemotc-
ncm dostopu k VVO Vcvčc. Zavcdaj-
mo se vcndar, da so to naši otroci, nc
zapirajmo si oči prcd ncvarnostjo, ki
nam prcti. Zato dajemo pobudo tako
stanovalci, krajani, kakor tudi uprava
vrtca Vevčc, da ta problcm rcsno zač-
ncmo rcšcvati. Prcbivalci si žclimo za-
dovoljitcv vsaj osnovnih vsakdanjih
potrcb, nc žclimo ncmogočih utvar od
nckoga, ki za to ni pristojen. Zavcda-
mo se samo tega, da jc šc nckoliko
nercšenih problcmov, s katcrimi sc
prcbivalci tega kraja srcčujcmo.
Skratka, žclimo si lcpo in primcrno
urcjcno KS, za katero si upara trditi,
da smo tudi sami pripravljeni kaj po-
storiti.

To jc izziv k boljšemu jutri, ki si ga
vsi žclimo, in nič drugcga.

Ciril ZUPANČIČ


